
Generalforsamling i Salling Hallerne den 22. februar 2022 

Der er ikke sket så meget det sidste år på grund af Corona. 

Vi har haft 3 brud. En af de helt store på Sallingsundvej, og 2 på Kærvej ved 
stophanerne. 

Vi fik tilbud på en ny slags overvågning, hvor vi kan styre det hele hjemmefra. Vi kan 
f.eks. starte en ekstra pumpe hvis der opstår ildebrand og den ene ikke kan følge
med. De har også skiftet alle ledninger ud til hver boring der er 3 i alt.

Det kostede ca. 350.000 kr. og det er lavet færdig og det kører godt. 

Og vores affugter i den sidste tilbygning er blevet slidt i begge lejer så det var også 
en dyr ekstra regning. 

Strøm prisen bliver meget dyr i fremtiden vi betalte ca. 4.700 kr. i juni måned i 
januar betaler vi 13.200 kr. så det er steget meget det sidste halve år. 

Vi har i bestyrelsen været med til, at sløjfe at sø-projektet skal betale tilskud til vand 
til den nye sø sammen med Dan Smed og Bugge SM så det bliver gratis.  

Vi har købt 4,7 ha jord ude ved vandværket for at få noget godt drikkevand i 
fremtiden. Vi er i forhandlinger med dem som ejer jorden på den anden side af 
vandværket. Der er nok at give sig til, det skal tinglyses og måles op og laves 
længerevarende kontrakt på det hele. 

Vi fik 18 nye kunder sidste år, de 14 af dem i Sønderkær. 

I år regner vi med at sætte brønde oppe på Blommevænget ved dem som vi 
mangler, og planlægger noget mere om et evt. samarbejde med Durup vandværk. 


